
HQJ-01橡胶护墙角（直角护角）

产品名称 HQJ-01橡胶护墙角（直角护角）

公司名称 佛山市靓艺交通器材有限公司

价格 8.00/个

规格参数 规格:800*80*80*8
类型:护墙角
材质:橡胶

公司地址 佛山市南海区小塘塘南路10号之二

联系电话 0757-86633869

产品详情

规格 800*80*80*8 类型 护墙角
材质 橡胶 适用范围 地下停车库、工厂车间、

装卸货物平台、家庭车库
门两侧等等

名 称：橡胶护角

（防撞橡胶护墙角、橡胶防护角、护角条、停车场护墙角、防护角、墙角保护器、防撞条）材
料：橡胶反光体：工程级反光膜重 量：0.9kg规 格：800mmx80mmx8mm安装位置：安装在停车场柱体、
墙角、车位后部墙面上。安装位置为橡胶防撞条下缘距地面高度20厘米处。安装方法：嵌于停车场隔墙
及柱体边角，用膨胀管紧固螺丝拧紧到位。用途：停车场的室内立柱或通道凸出部位必须加装反光护角
。在停车场里安装防撞条，可防止车辆等交通工具在行驶过程中和拐弯时撞上建筑物，或者和立柱磨擦
或相撞，刮伤或碰伤车漆和立柱。表面的反光膜也可起到警示和保护作用。即使驾驶人的疏忽，导致车
辆和建筑物碰撞，亦能降低其损伤之程度.适用范围：用于地下停车库、工厂车间、装卸货物平台、家庭
车库门两侧等等。特点：采用橡胶压制而成，耐磨、弹性大，能保护墙角、墙面和车子不被损坏。黄、
黑相间，使车场美观整齐，并达到安全效果。既能保护墙角或柱子，又能保护汽车，醒目，经济，耐用
。

name: rubber protect horn

(impact-proof rubber protect corner, rubber protective angle, protect horn bars, parking protect corner, protective
angle, corner protector, impact-proof strip)

material: rubber material



reflective body: engineering grade reflective film

heavy quantity: 0.9 kg

gage g: 800mmx80mmx8mm

installation location: installation in the parking lot, corner, parking rear cylinder on metope. installation location for
rubber impact-proof bar sebocytes apart from the ground height 20 centimeters.

install method: embedded in parking partition and cylinder edge horn, by expansion pipe fastening screw in position.

uses: parking lot of interior column or channel protruding part must add reflective protect horn. in the parking lot
installation impact-proof bar, can prevent vehicle vehicle traveling in course and turn into buildings, or pillar rub or
collided, scratches or bruise car paint and the column. the surface of reflective film also can have a warning and
protection. even when driving negligence, causing vehicles and building collision, also can reduce the damage degree
of.

applicable scope: used for underground parking, factory workshop, load and unload cargo platform, family garage
door both sides, etc.

features: the use of rubber suppression and become, wear-resisting, flexibility, can protect a corner, metope and car
not to be damaged. yellow, black alternate with, make neat, beautiful and achieve wheel-dreven safety effect. can not
only protect the corner or pillars, and can protect car, eye-catching, economic and durable.
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